
DŮVODY PROČ DĚKANKA NÁRODOHOSPODÁŘSKÉ FAKULTY VŠE ING. ADÉLA ZUBÍKOVÁ, 

PH.D. NAVRHLA AKADEMICKÉMU SENÁTU NÁRODOHOSPODÁŘSKÉ FAKULTY VŠE DOC. 

ING. MIROSLAVA ŠEVČÍKA, CSC. DO FUNKCE PRODĚKANA PRO EKONOMIKU 

 

 

1) Členové AS NF VŠE spolu s novou děkankou Ing. Adélou Zubíkovou, Ph.D. respektují současný 

právní stav vyplývající z rozhodnutí rektora VŠE, kterým odvolal doc. Ševčíka z funkce děkana 

této fakulty. Na vyjádření soudu v dané věci se stále ještě čeká. 

 

2) Do svého týmu proděkanů děkanka Ing. Adéla Zubíková, Ph.D. po důkladném uvážení vybrala 

jednak dva nové spolupracovníky - JUDr. Olgu Nebeskou, Ph.D. a Ing. Barboru Růžičkovou, 

Ph.D. a současně dva akademiky, kteří na NF VŠE už působí - doc. Mgr. Ing. Miroslava Vacuru, 

Ph.D. a doc. Ing. Miroslava Ševčíka, CSc. Spolu s nimi chce realizovat řadu změn, které podle 

jejího přesvědčení NF pro svoji budoucnost potřebuje. Zároveň je nutné navázat na dosavadní 

tradici, kdy NF VŠE už třicet pět let vychovává nejen teoretické ekonomy, ale hlavně špičkově 

vzdělané a úspěšné odborníky pro praxi ve vrcholných pozicích v hospodářsko-politických, 

ekonomických a správních institucích naší země. 

  

3) Nejen na VŠE je běžnou praxí, že bývalí děkani pokračují jako proděkani. Důvodem je právě 

snaha zachovat kontinuitu ve vývoji fakult. V tomto kontextu nejen pedagogické zkušenosti 

doc. Ševčíka, ale především jeho odborná erudice a detailní znalosti ekonomických souvislostí 

fungování NF VŠE a současně celé VŠE (v minulosti působil mimo jiné ve funkci prorektora a 

předsedy Akademického senátu VŠE) budou pro NF VŠE přínosem i v dalším období.  

 

 

V Praze, 28. června 2024 


